
Zápisnica č. 5/2023 

zo zasadnutia finančnej komisie, zo dňa  24. 10. 2023  

 

 

Prítomní :  podľa prezenčnej listiny 

 

 

Program:   

 

1. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č. 83/2023 o zrušení Všeobecne  

záväzného nariadenia č. 1 o zásadách hospodárenia s majetkom mesta Senica          

/prizvaná JUDr. Gabriela Olejárová/ 

 

 2. Návrh Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Senica 
 

3. Návrh na prijatie úverovej linky    

       

4. Rôzne. 

 

     Zasadnutie komisie začalo o 16.00 hodine na MsÚ, otvoril ho predseda finančnej komisie Ing. 

Pavol Kalman, ktorý privítal prítomných a oboznámil ich s programom zasadnutia , tento bol 

jednohlasne schválený so zmenou, bod 3 bude prerokovaný ako 1. bod programu. 

     Komisia bola uznášaniaschopná za účasti 6 členov, zúčastnila sa prizvaná JUDr. Gabriela 

Olejárová.         

     Členovia: Ing. Martin Urban , Ing. Jaroslav Hložek, Ing. Ľubica Vyletelová Ing. Radoslav 

Hebnár sa ospravedlnili. 

         K prerokovaniu bodu 2.  programu sa dostavil Mgr. Vladimír Beliš a Mgr. Branislav Grimm 

sa  ospravedlnila z účasti na finančnej komisii. Komisia hlasovala za účasti 6 členov. 

      

 

K bodu 1. 

 

     Návrh na prijatie krátkodobého termínované úveru - úverovej linky. Komisiu informoval vedúci 

finančného oddelenia Ing. Róbert Mozolič. Mesto Senica musí do 31.12.2023 konca programového 

obdobia zrealizovať a dofinancovať viacero investičných projektov spolufinancovaných z fondov 

Európskej únie. Financovanie týchto projektov je realizované formou predfinancovania alebo 

refundácie. Potrebná predpokladaná maximálna výška úverovej linky je 1 319 000,00 Eur s dobou 

splatnosti do 12 mesiacov s úhradou zo zdrojov poskytovateľa projektu.   

 

     S T A N O V I S KO  komisie č.1:  Hlasovanie: za 5,    proti: 0,     zdržal sa: 1     

 

Finančná komisia berie na vedomie  Návrh na prijatie úverovej linky a odporúča MsZ na 

schválenie.  

 

 

K bodu 2. 

 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č. 83/2023 o zrušení Všeobecne záväzného nariadenia č. 1 

o zásadách hospodárenia s majetkom mesta Senica. 

          

     S T A N O V I S KO  komisie č.2:  Hlasovanie: za 6,    proti: 0,     zdržal sa: 0   

   

Finančná komisia berie na vedomie Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č. 83/2023 o zrušení 

Všeobecne záväzného nariadenia č. 1 o zásadách hospodárenia s majetkom mesta Senica odporúča 

 MsZ na schválenie. 

 



  K bodu 3. 

 

Návrh Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Senica. Komisiu informoval prizvaná 

JUDr. Gabriela Olejárová. Finančná komisia prerokovala jednotlivé články a body zásad. K článku 

11 , bodu c) v znení:  

nájom majetku, ktorý bude využívaný na všeobecne akceptovateľný verejnoprospešný účel, najmä v 

oblasti sociálnej, zdravotnej, kultúrnej, výchovno - vzdelávacej, športovej  alebo  komunitnej, 

prijala pozmeňujúci návrh. 

Náklady kupujúceho spočívajúce v zhodnotení majetku budú akceptované ku dňu uzavretia zmluvy, 

t.j. znížené o odpisy technického zhodnotenia. 

 

a) pozmeňujúci návrh 

 

     S T A N O V I S KO  komisie č.3:  Hlasovanie: za 6,    proti: 0,     zdržal sa: 0  

 

Finančná komisia berie na vedomie čl. 11 bod c) a odporúča MsZ na schválenie s 

pripomienkami. 

 

 

  b) Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Senica. 

 

     S T A N O V I S KO  komisie č.3:  Hlasovanie: za 6,    proti: 0,     zdržal sa: 0   

 

Finančná komisia berie na vedomie Návrh Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta 

Senica a odporúča  MsZ na schválenie. 

 

 

K bodu 4. – Rôzne 

 

V bode rôzne informoval Ing. Róbert Mozolič členov finančnej komisie o vývoji jednotlivých 

ekonomických ukazovateľoch:  

 

• o príprave rozpočtu na rok 2024, ktorý by finančná komisia prerokovala v dvoch  

            termínoch 13.11.2023 – prvý návrh a 27.11.2023, 

• finančné  prostriedky z Envirofondu vo výške 1.571 tis. Eur na 20 rokov s úrokovou   

            sadzbou 0,1%, z týchto zdrojov budú aj refundované výdavky, ktoré boli  už  

            zrealizované,  

• vývoj podielových daní - podľa doterajšieho plnenia by rozpočet vo výške 10 150 000,00  

            Eur mal byť naplnený, 

• záväzky po lehote splatnosti sa zvýšili na sumu 334 127,- Eur, tento nárast spôsobili  

            faktúry z projektov financované spôsobom predfinancovania, 

• úverová zaťaženosť, celkový dlh mesta má od roku 2012 klesajúcu tendenciu a majetok   

            mesta sa neustále zvyšuje. 

 

        

 

                                                                                  Ing. Pavol Kalman   

                                                                                    predseda komisie 

 

 

 

 

      

 

Zapísal: M. Rišková – tajomníčka FK 


